
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2015–2016 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2016Z03886 

Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Economische Zaken en de Minister van Financiën over de investeringen van 
verzekeraars in bedrijven die bont en exotisch leer verkopen (ingezonden 
24 februari 2016). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Verzekeraars investeren indirect 1 miljard in 
bont en exotisch leer»?1 

Vraag 2
Is er op dit moment regelgeving die investeringen in bedrijven die bont of 
exotisch leer produceren of verkopen, beperkt? Zo ja, wordt deze regelgeving 
gevolgd en in hoeveel gevallen is er, indien nodig, al handhavend opgetre-
den? Heeft de Wet verbod pelsdierhouderij hier invloed op? 

Vraag 3
Indien er geen regelgeving is, bent u bereid deze te maken? Zo ja, wanneer 
zal dit aan de Kamer voorgelegd worden? Zo nee, bent u bereid andere 
ontmoedigende maatregelen te treffen? 

Vraag 4
Ziet u een rol voor de overheid om inzichtelijk te maken waarin verzekeraars 
investeren, zodat klanten weten op welke wijze hun geld geïnvesteerd wordt? 

Vraag 5
Bent u bereid om met de verzekeraars in gesprek te gaan om de investerin-
gen in bedrijven die bont of exotisch leer produceren of verkopen zo snel 
mogelijk af te bouwen, gezien de maatschappelijke weerstand hiertegen? Zo 
ja, op welke termijn gaat u dit doen? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.nu.nl/ondernemen/4218675/verzekeraars-investeren-indirect-1-miljard-in-bont-en-
exotisch-leer.html
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